



To: Hong Kong Specific Learning Difficulties Research Team
(Email: hksldteam@gmail.com)

HKT-PE(J)/AppForm(SBEP group)/v.May2024

**索取《香港初小學生英語讀寫能力測驗（小二及小三）》
Application for The Hong Kong Test of English Reading and Writing for
Junior Primary School Students (Primary 2 and 3) – HKT-PE(J)**

*****名額有限，先到先得 Limited stocks available on a first-come first-served basis*****

申請人須用**英文**填寫此表格。 Applicant must complete this form in **English**.

機構名稱 Name of organisation			
*機構性質 Nature of organisation	<input type="checkbox"/> 教育局 EDB / <input type="checkbox"/> 辦學團體 SSB:		
機構地址 Address of organisation			
服務小學 Primary school served	請列出一間 閣下現時服務之小學學校名稱 Please list a primary school that you are serving		
申請人姓名 Name of Applicant			
HKT 註冊編號 HKT Reg. no.		聯絡電話 Tel. no.	
電郵 E-mail			

*請在適當方格內填上「✓」號。 Please tick as appropriate.

索取細則 Regulation

每位校本教育心理學家可索取一份 HKT-PE(J) (USB)。 Each SBEP can get a copy HKT-PE(J) (USB).
請確保填寫的電郵地址正確，本測驗電子化計分系統的密碼，將以電郵發送。

Please ensure the e-mail address is correct. The password for the Electronic Scoring System of HKT-PE(J) will be sent via e-mail.

申請人簽署
Signature of applicant

日期
Date

機構蓋章
Stamp of the organisation

For Official Use Only

Approved Not approved
HKT-PE(J): _____ set
Reference No.: _____
Date: _____



《香港初小學生英語讀寫能力測驗（小二及小三）》索取聲明
Declaration for The Hong Kong Test of English Reading and Writing for
Junior Primary School Students (Primary 2 and 3) – HKT-PE(J)

本人同意以下條款：

1. 《香港初小學生英語讀寫能力測驗（小二及小三）》（以下簡稱「HKT-PE(J)」）之版權屬香港教育大學賽馬會「童步向前」英語學習計劃（以下簡稱「計劃」）所有，任何人士如不曾與「計劃」登記使用、或未獲「計劃」事先給予書面許可，一律禁止以任何形式轉載、發放或擅用。
2. 本人明白HKT-PE(J)是用於協助小學教師識別有英語學習困難的小二及小三學生，以便為他們提供合適的支援。
3. 本人將妥善保存HKT-PE(J)，並只為本人應用。
4. 為確保HKT-PE(J)的信度和效度，本人承諾在使用時，不會把測驗內容以任何形式交予學生、家長或其他人士。
5. 作為香港的專業教育心理學家，本人當信守 香港心理學會之專業守則 / 香港教育心理學家公會之專業守則*（*請刪去不適用者）。

I confirm that I agree to the following terms:

1. The copyright of The Hong Kong Test of English Reading and Writing for Junior Primary School Students (Primary 2 and 3) (hereafter the “HKT-PE(J)”) is owned by the Jockey Club Project RISE of The Education University of Hong Kong. Any republication, redistribution, or unauthorised use is prohibited without the proper registration or prior written consent of the Jockey Club Project RISE.
2. I understand that the HKT-PE(J) is for use by primary school teachers to identify P.2 and P.3 students with English learning difficulties to provide appropriate support to these students.
3. I will maintain the HKT-PE(J) in good condition and for my own use only.
4. To ensure the reliability and validity of the HKT-PE(J) and privacy compliance, I agree to make the necessary arrangements to safeguard the confidentiality of the test materials. I will not disclose the test contents to students, parents, or others.
5. As a professional educational psychologist in Hong Kong, I agree to abide by the Code of Conduct set out by the Hong Kong Psychological Society and/or the Code of Professional Conduct set out by the Hong Kong Association of Educational Psychologists*. (*Please delete as appropriate)

申請人簽署
Signature of applicant

日期
Date